
En kort beskrivning vad posten Vice ordförande innebär: Vice ordförande tar vid 
ordförandeposten när ordförande inte kan närvara. Det är viktigt att vice ordförande har en 
kunskap om ordförandes roll och uppgifter i föreningen. 
............. 
Hej Amanda!  
Kul med ett nytt fejs och, ursäkta övriga "järnkaminer" i styrelsen, ungt blod i 
styrelsen. Vi börjar med att säga GRATTIS! till dig och till oss som medlemmar. 
 
Namn: Amanda Brynjarsdottir  
Mitt ”Happy place”: Röbäck 
Ålder: 30 år 
Gör: Jobbar 
Jag älskar: Julen 
 
Hur länge har du varit medlem i Umeå 
Brukshundklubb?  
- jag har nog varit medlem i ca 9 år tror jag. Jag blev 
medlem innan jag hade en egen hund. 
 
Har du tidigare erfarenhet från föreningslivet?  
- jag har spelat fotboll och innebandy hela min uppväxt i 
olika föreningar. Tidigare har jag suttit med i 
verksamhetsgruppen för lydnad och just nu sitter jag 
förutom i styrelsen även i verksamhetsgruppen 
Specialsök. 
 
Vad betyder klubbtillhörighet/föreningsliv för dig?  
- det ord som kommer upp i huvudet är gemenskap. Träffas, träna och byta erfarenheter 
oavsett vilken gren eller nivå man är på.  
 
Vilken hjärtefråga kommer vara viktig för dig personligen 
och för styrelsen att arbeta med under kommande år? 
- det är nog framförallt flytten, vi behöver någonstans att vara och 
en klubbstuga för att kunna ha en gemenskap. Och såklart kunna 
ha möjlighet till tävlingar/prov, träning osv. 
 
Många idella föreningar kan känna en svårighet att få tag på 
folk att engagera sig i klubbarbetet. Varför tror du det är så 
och hur tror du man kan förändra? 
- jag tror att man kanske inte alltid har koll på hur mycket jobb 
som ligger bakom tex en tävling/kurs eller liknande. Det ska fixas 
både före, under och efter. 
Det kan också kännas läskigt att hjälpa till när man inte har gjort 
det tidigare. Men det värsta som händer är att det blir fel. 
Att vara funktionär är roligt och man lär sig så mycket. Det är även 
ett bra sätt att träffa nya träningskompisar. 
Jag tycker att det är ett delat ansvar, både att de som har rutin tar 
med sig nya förmågor för att visa och lära ut men också att man 
själv anmäler sig och dyker upp när det är något som behöver 
göras. 



Vi är som sagt nästan 1000 medlemmar, om alla hjälper till med något är det ingen som 
behöver göra allt. 
 
Privat, vem är Amanda?  
- vilken svår fråga, hade det varit om mina hundar hade jag 
kunnat fylla flera sidor… Men jag är morgonpigg, glad och 
gillar att umgås med familj och vänner. 
 
Hur ser din "hundfamilj" ut?  
- jag har två hundar. Kauta är en aussie tik på 8år. Hon har 
fått testa många olika grenar. Idag tävlar hon inte aktivt 
men är med och tränar och bara har det gött. 
Ådi är en Kelpie hane på 5år. Han kom till mig när han var 
1år, från dag ett var han en självklarhet i vår lilla familj. 
Tillsammans kör vi bruks (spår) och specialsök.  
 
Vad har du för hunderfarenhet? 
- första gången jag tävlade var i agility 2015 med vår 
familjehund Melvin. Efter det var jag fast. Jag skaffade min 
första egna hund några månader senare och testade allt 
möjligt med henne, bruks, lydnad, agility, rallylydnad, NW 
och specialsök. Idag kör jag framför allt bruks med 
inriktning spår och specialsök.  
 
Om du har en helt ledig dag. Vad gör du helst då? 
- då är jag helst i skogen med träningskompisar och spårar. Självklart är fikapåsen med 
också!  
 
Det visste vi inte om .... 
- jag är inte så bra på det men tycker det är roligt med fågelskådning. Jag, min morfar, min 
mormor, mina systrar och kusiner brukar träffas och fågelskåda tillsammans  
 
Tack för att jag fick ställa några frågvisa frågor. 
Vi önskar dig och resten av styrelsen stort lycka till med klubbarbetet framöver. 

 
 


